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Møtende Medlemmer Parti 
Judith Aarstein Johansen AP 
Kjell-Are Johansen AP 
Line Enid Ernestussen AP 
Stein-Håkon Eilertsen AP 
Tommy Lyngra Søberg AP 
Tone E. Helgesen 
Neergaard 

AP 

Karl Øyvind Bråten FRP 
Andrea Strand Blikeng H 
Johannes Kristen 
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Jonni H. Solsvik H 
Odd Steinar Haugen H 
Lill Pettersen SP 
Torfinn Bø SP 
Jitse Jonathan Buitink SV 
John Helmersen SV 
Rebecca Dreyer-Eriksen SV 

 
Forfall meldt fra følgende 
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Parti Følgende 
varamedl. møtte 

Parti 

Bjørn-Roger Steen AP Ikke møtt    
Thomas Pareli Seines AP Morten 

Sørlundsengen 
AP 

Halvar Rønneberg FRP Ingen vara       
Matz Abrahamsen H Ingen vara       
Malin T. Abrahamsen MDG Ingen vara   
Knut Nordmo SP Rune Stave SP 
Gard Lehne Borch 
Michalsen 

V Kristine Lauritzen V 

 
Fra adm. møtte 
Kommunedirektør Andreas Jordell 
Leder organisasjonsutvikling og samskaping Bjarte Bugge 
Teknisk sjef John Petter Karlsen 
Kommunikasjonsrådgiver Marthe Svendsen 
Spesialrådgiver plan Robert Svendsen 
Konsulent næring Robin Vestgård Jørgensen 
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Kommunalsjef Oppvekst og kultur Sveinung Ellingsen 
Politisk sekretær / Strategisk rådgiver Vemund Aaskjær Braathen 

 
 
 
 
 
Møteleder:  Kjell-Are Johansen 
  
Utlevert i møtet:  

 
 
Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
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Referat 
 
 

Bolk 1 
 

Ordfører ønsket velkommen. Vemund Aaskjær Braathen presenterte agendaen for 
dagen. Robert Svendsen oppsummerte resultatene fra forrige workshop. Svendsen 
svarte ut spørsmål som ble stilt i forrige workshop, og gjentok beskrivelsen av 
planprosessen for planstrategien, samfunnsdelen og arealdelen. Han snakket også 
kort om kunnskapsgrunnlaget kommunen har, og hva handlingsrommet til kommunen 
er. 
 
Kommunalsjefene og kommunedirektøren presenterte sine one-pagere som beskrev 
hovedutfordringene innenfor tjenesteområdene, samt planbehovet de neste årene. 
Følgende ble vektlagt fra de forskjellige tjenesteområdene: 
 

• Kommunedirektøren: Strekk i laget, trusselen fra KI og sosiale medier, samt 
lav robusthet i organisasjonen.  

• Teknisk: Tillit, bolig- og leiemarkedet og krevende tider. 

• VoS: Rekruttering og oppbygging av en organisasjon som er presset. 

• Helse: Rekruttering og beholde kompetanse, eldrebølgen og forebyggende 
arbeid. 

• Oppvekst og kultur: Rekruttering, ungt utenforskap, integrering, møteplasser 
og mobilitet for unge. 

 
Til slutt ble en oppsummerende ordsky fra forrige workshop vist: 
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Bolk 2 
 
Kommunalsjef Bjarte Bugge åpnet andre bolk i programmet med å snakke om 
viktigheten av å utforske mulige fremtider for Andøy. Han gjentok også viktigheten av 
å ha et fyr – enten for å styre mot det eller fra det. Han understreket at uavhengig om 
man seiler fra eller mot fyret, så er det viktig å vite at man har en retning å gå i. Bugge 
forklarte kort forskjellen på lovpålagte og driftsmessige oppgaver og utviklingsområder 
og ikke-lovpålagte oppgaver i kommunen. Han satte et tydelig skille og forklarte at i 
denne workshopen jobber vi kun med utviklingsområdene og de ikke-lovpålagte 
oppgavene.  
 
De folkevalgte ble deretter delt inn i grupper og tildelt ulike roller: 
 

1. Bedriftsetablering: Du skal som investor for en bedriftsetablering starte en 
bedrift med 10 ansatte, potensialet i et 5-års perspektiv er 50 ansatte.  

2. Møteplass, restaurant: Du skal som investor for en restaurant/kafe/pub 
etablere en restaurant som fungerer som en møteplass for lokalbefolkningen.  

3. Eiendomsprosjekt: Du skal som eiendomsinvestor bygge boliger og 
næringslokaler. 

4. Optimist: Som optimist skal du være løsningsorientert og hjelpe de tre andre 
investorene med hvorfor deres etableringer er fornuftige å gjennomføre. 

5. Skeptiker: Som skeptiker skal du være kritisk til at det de tre andre investorene 
legger fram. Du skal argumentere hvorfor deres etableringer ikke er fornuftige 
å gjennomføre.  

 
Det ble også gitt to ulike scenarioer som gruppene måtte hensynta. Disse scenarioene 
beskrev, på hver sin måte, innbyggertallet i Andøy kommune, næringslivet, Forsvaret, 
Andøya Space, hvilke møteplasser vi allerede har og hvordan folk bor. 
 
Til slutt fikk deltakerne utdelt et ark som beskrev ulike fokusområder. Deltakerne fikk 
også 10 stemmer hver, men de kunne sette maks 5 stemmer på ett fokusområde. 
Fokusområdene var beskrevet med én hovedkategori med to underliggende 
fokusområder som ble satt opp mot hverandre som ytterpunkter: 
 

• Fortetting og transformasjon 
o Fortetting i Andenes og Risøyhamn – Jevn fordeling over hele 

kommunen 

• Næringsliv 
o Mangfoldig næringsklynge – Stole på 2-3 aktører 

• Bolig 
o Integrert boligmasse – Eget boligområde for Forsvaret og Space 

• Møteplasser 
o Krav om felles møteplasser – Egne møteplasser for Forsvaret og Space 

• Bosetting 
o Fastboende – Pendling 

• Barn og unge 
o En plass unge vil komme tilbake til – Det er bra som det er 

• Rekruttering 
o Internasjonale tilflyttere – Lokalbefolkning 

• I tillegg ble følgende kategori lagt til: Utdanning 
o Lokalt – Bra som det er 
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Slik ble resultatet av øvelsen. Søylenes høyde gjenspeiler antall stemmer den fikk: 
 

 
 
Utdanning ble lagt til skriftlig i ytterste kolonne til høyre. «Lokalt» (blå) fikk flest 
stemmer.  
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